

Yaounde, the **25 AOUT 2025**

RELEASE

N° **2243** -25/ADC/DG/DH/DH.D/DG.DT/Aklp

Invitation of pre-selected candidates for the recruitment of a Secretary as stated in the call for application N° 1880-25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/DH.DT of 01 July, 2025.

The candidates whose names appear below, have been pre-selected for the recruitment of a Secretary as stated at Cameroon Airports Plc., (ADC). They are invited to report ADC S.A. – Human Resources Department, on 28 and 29 August, 2025 at 7 :30 AM sharp, to take practical tests, and attend the interview.

The candidates are:

1. ASSOMO OWONO Lamarquise ;
2. BILO'O Annette.

THE GENERAL MANAGER,



Thomas Owona Assoumou

Yaoundé, le **25 AOUT 2025**

COMMUNIQUE

N° **2243** -25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/ARHta

**Portant convocation des candidates présélectionnées pour le recrutement d'une Secrétaire
objet de l'avis d'appel à candidature N° 1880-25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/ARHf du 01 juillet
2025.**

Les candidates dont les noms suivent, présélectionnées pour le recrutement d'une secrétaire au sein de la Société Aéroports du Cameroun (ADC) S.A., sont invitées à se présenter à la Direction Générale de ADC S.A. – Direction des Ressources Humaines, les 28 et 29 août 2025 à 07h30 précises pour y passer les tests pratiques et entretien d'embauche.

Il s'agit de :

- 1 ASSOMO OWONO Lamarquise ;
- 2 BILO'O Annette.

LE DIRECTEUR GENERAL,



Thomas Owona Assoumou